
      

Bundel van de Raadscommissie voor Burgers en samenleving van 8 maart 2017

 

 

 

Agenda documenten 

     Agenda Raadscommissie voor B&S 8 maart 2017 

 

1 Opening
1.1 Opening en mededelingen
1.2 Spreekrecht burgers (20.00 - 20.30 uur)

Aan het begin van de commissievergadering kunnen inwoners, bedrijven en instellingen inspreken over
zaken die in Amstelveen spelen, maar die niet op de agenda van de commissie staan.

1.3 Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 25 januari 2017 en lijst van toezeggingen
Besluitenlijst vergadering Raadscommissie B&S 25 januari 2017

Lijst van toezeggingen

1.4 Rondvraag
Commissieleden kunnen aan het begin van de commissievergadering vragen stellen aan het college van
B&W over actuele ontwikkelingen.

1.5 Inventarisatie bespreekpunten
2 Raadsvoorstellen
2.2 Beschikbaar stelling kredieten uitbreiding huisvesting scholen Karel Eykman en School of Understanding

De gemeenteraad wordt gevraagd krediet beschikbaar te stellen voor de uitbreiding van de Karel
Eykmanschool en de School of Understanding. Een stijgend aantal leerlingen maakt uitbreiding van deze
scholen noodzakelijk. Het voorstel is om hier tijdelijk bestaande gebouwen voor in te zetten. De Karel
Eykman  neemt enkele lokalen van gebouw De Overloop aan de Asserring in gebruik. Dit in afwachting van
een permanente oplossing aan de Jane Addamslaan. De School of Understanding gaat tijdelijk naar
Landtong 18 in afwachting van aanbouw aan de Pandora 4a-5. Daarnaast wordt de raad gevraagd om
krediet beschikbaar te stellen voor groot onderhoud aan het gebouw van De Schakel.

Raadsvoorstel Beschikbaarstelling kredietenuitbreiding huisveting scholen Karel Eykman en School of
Understanding

3 Overige aangelegenheden
3.1 Regionale aangelegenheden

Dit is een vast agendapunt van de commissie B&S. Dit punt wordt alleen behandeld als er iets nieuws te
melden is of als er dringende vragen vanuit de commissie zijn over regionale aangelegenheden.
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Agenda Raadscommissie voor Burgers en samenleving 

 
 

Datum: 08 maart 2017 

Aanvang: 20:00 uur 

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: M. Kortekaas 

Griffier: M.N. Steinz 

 

 

Punt Omschrijving 

    

1  Opening  

   
1.1  Opening en mededelingen  

   
1.2  Spreekrecht burgers (20.00 - 20.30 uur)  

   

Aan het begin van de commissievergadering kunnen inwoners, bedrijven en instellingen 

inspreken over zaken die in Amstelveen spelen, maar die niet op de agenda van de 

commissie staan. 

1.3  Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 25 januari 2017 en lijst 

van toezeggingen  

   
1.4  Rondvraag  

   

Commissieleden kunnen aan het begin van de commissievergadering vragen stellen aan het 

college van B&W over actuele ontwikkelingen. 

1.5  Inventarisatie bespreekpunten  

   
2  Raadsvoorstellen  

   
2.2  Beschikbaar stelling kredieten uitbreiding huisvesting scholen Karel Eykman en 

School of Understanding  

   

De gemeenteraad wordt gevraagd krediet beschikbaar te stellen voor de uitbreiding van de 

Karel Eykmanschool en de School of Understanding. Een stijgend aantal leerlingen maakt 

uitbreiding van deze scholen noodzakelijk. Het voorstel is om hier tijdelijk bestaande 

gebouwen voor in te zetten. De Karel Eykman neemt enkele lokalen van gebouw De Overloop 

aan de Asserring in gebruik. Dit in afwachting van een permanente oplossing aan de Jane 

Addamslaan. De School of Understanding gaat tijdelijk naar Landtong 18 in afwachting van 

aanbouw aan de Pandora 4a-5. Daarnaast wordt de raad gevraagd om krediet beschikbaar te 

stellen voor groot onderhoud aan het gebouw van De Schakel. 

3  Overige aangelegenheden  



 

 

 

Blad 2 

   
3.1  Regionale aangelegenheden  

   

Dit is een vast agendapunt van de commissie B&S. Dit punt wordt alleen behandeld als er 

iets nieuws te melden is of als er dringende vragen vanuit de commissie zijn over regionale 

aangelegenheden. 

 

 

 



1.3 Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 25 januari 2017 en lijst van toezeggingen

1 Besluitenlijst vergadering Raadscommissie B&S 25 januari 2017 

[SLG552048 Besluitenlijst commissie BS 25
Besluitvorming/F060

Raadscommissie voor Burgers en samenleving

Datum 25 januari 2017
Aanwezig
Voorzitter Martin Kortekaas
Griffier Mariska Steinz
Leden
VVD: Rob Ellermeijer, Victor Frequin, Remco Snoek, Bas Zwart
D66: Paul Meinhardt, Anne-Mieke van der Vet, Robert Zuidbroek
GroenLinks: Stieneke Kruijer, Ilika Polderman, Gert Jan Slump
BBA: Jacqueline Höcker
SP: Paul Mayer
PvdA: Esther Veenboer, Peter Veldman
CDA: Ties Eigenhuis, Sandra van Engelen
OCA: Wil Seiffers
ChristenUnie: Henk Stoffels
Afwezig Jitze Bakker, Marina Casadei
Mede aanwezig       Peter Bot, Jeroen Brandes, Maaike Veeningen (wethouders)

1. Opening.

1.1 Opening en mededelingen.

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Bas Zwart zal de komen-
de periode aansluiten bij de commissie Burgers en samenleving in plaats van bij de
commissie Algemeen bestuur en middelen. Er is een afmelding ontvangen van Marina
Casadei.

1.2. Spreekrecht burgers.

Er wordt geen gebruik gemaakt van het spreekrecht burgers.

1.3 Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 30 november 2016 en lijst
van toezeggingen.

Op verzoek van Ties Eigenhuis is een kleine wijziging aangebracht in de besluitenlijst.
De commissie stelt de besluitenlijst met die wijziging vast. De lijst van toezeggingen
wordt voor kennisgeving aangenomen.

1.4 Rondvraag.

Jacqueline Höcker heeft enkele vragen over scheidingsfraude. Komt dat ook voor in
Amstelveen en wat wordt er aan gedaan? Wethouder Maaike Veeningen geeft aan dat
de aanpak van scheidingsfraude primair de bevoegdheid van de Belastingdienst is. Het
is niet zo dat de gemeente wacht totdat er een signaal van de Belastingdienst komt. Bij
de aanvraag van voorzieningen is er altijd preventief aandacht voor mogelijke fraude.
Er wordt gereageerd op signalen en als er concrete vermoedens zijn, worden huisbe-
zoeken afgelegd.

Stieneke Kruijer stelt naar aanleiding van de evaluatie van de sociale teams vragen
over het eerder aanmelden van cliënten bij de sociale teams. Wethouder Jeroen Bran-
des vindt het belangrijk dat cliënten eerder worden aangemeld, omdat dit zwaardere
zorg kan voorkomen. Het benadrukt dat het een continu proces is van evalueren en le-
ren en bijstellen. Zo is de voorwaarde dat cliënten op minimaal drie leefgebieden on-
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dersteuning nodig hebben voordat ze worden gemeld bij de sociale teams losgelaten.
De drempel voor aanmelding bij de sociale teams wordt verlaagd. Bewustwording bij
alle betrokkenen van tijdig aanmelden is van groot belang. Dat geldt ook voor het Am-
stelveenloket, instellingen en zorgverleners. Er is ook een nieuwsbrief voor deze be-
wustwording. Stieneke Kruijer en Paul Meinhardt stellen enkele aanvullende vragen,
waarop wethouder Jeroen Brandes aangeeft niet te kunnen garanderen dat bij een vol-
gende evaluatie geen opmerking meer wordt gemaakt dat cliënten eerder aangemeld
moeten worden bij de sociale teams. Hij is ervan overtuigd dat wel stappen in de goede
richting gezet blijven worden. Bij een volgende evaluatie kan hij de woordvoerders om
input vragen voor het samenstellen van de onderzoeksvragen.

Rob Ellermeijer stelt, mede namens BBA, vragen over de overdracht van het beheer en
de exploitatie van sportcomplex De Startbaan. Wethouder Peter Bot hoopt in februari
een integraal plan te hebben en afspraken te hebben gemaakt met de vereniging over
de overdracht. Snelheid is een aandachtspunt: 1 april, de start van het seizoen, is niet
meer haalbaar. Streefdatum is nu 1 oktober. De financiële consequenties kunnen wor-
den meegenomen in de kadernota 2018. Er is sprake van curatief onderhoud: onder-
houdswerkzaamheden worden doorgeschoven als het niet direct nodig is. Hij wil wel
een goede overdracht naar de vereniging, de staat van onderhoud voldoet nu niet aan
de Amstelveense maat. In het kader van de overdracht zullen afspraken worden ge-
maakt over het tijdstip van het groot onderhoud van de banen en het onderhoud van
terras en sanitair. Rob Ellermeijer wil graag eind februari geïnformeerd worden over de
stand van zaken van de gesprekken met de vereniging. Bij de behandeling van de ka-
dernota 2018 wil hij graag inzicht krijgen in de financiële consequenties.

Rob Ellermeijer stelt enkele vragen over het social return beleid van de gemeente.
Wethouder Maaike Veeningen antwoordt dat het college bekend is met de succesverha-
len van andere gemeenten en daar ook naar kijkt. In 2012 zijn in het inkoopbeleid ook
al bepalingen opgenomen om social return te waarborgen. Uit evaluatie blijkt dat de
resultaten beter kunnen. Er is heel recent gestart met het opstellen van een plan van
aanpak om de resultaten te verbeteren. Zij verwacht dat wethouder Herbert Raat de
commissie daarover verder informeert.

Esther Veenboer vraagt de wethouder om de stand van zaken rondom de taalcursussen
voor vluchtelingen. Wethouder Maaike Veeningen vertelt dat er goede resultaten wor-
den geboekt. Een deel van de statushouders is aan het werk. Een ander deel heeft
meer begeleiding nodig dan een taalcursus. Voor hen zijn er de maatregelen die gelden
voor iedereen met een afstand tot de arbeidsmarkt. Er wordt strak op mogelijke ver-
dringing gelet. Daarbij heeft zij ook aandacht voor het wetsvoorstel van de SP inzake
de verplichte verdringingstoets.

Ilika Polderman heeft vragen over het vertrek van de directeur van het Sportbedrijf en
de onrust bij het Sportbedrijf. Wethouder Peter Bot geeft aan dat het een roerige tijd is
geweest bij het Sportbedrijf. De rust lijkt nu redelijk teruggekeerd. Het management-
team is weer volledig en staat klaar om volop aan de slag te gaan. De onrust bleef met
name beperkt tot de organisatie van het Sportbedrijf en had geen nadelige gevolgen
voor de sportverenigingen en de continuïteit van het sporten in Amstelveen.

1.5 Inventarisatie bespreekpunten.

De commissie besluit om agendapunt 2.1 te bespreken. Over agendapunt 3.1 is niks te
melden.

2. Raadsvoorstellen.
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2.1 Kennisnemen van he jaarverslag 2015 van Amstelwijs, Stichting voor Openbaar Primair
Onderwijs.

Victor Frequin vindt het belangrijk dat het jaarverslag besproken wordt. Hij is er toch
niet gerust op dat het allemaal goed gaat. Hij heeft over het begrote verlies dat groter
wordt en over de dure inhuur van management. Hij doet de suggestie voor een twee-
hoofdige directie, met naast een onderwijskundige directeur ook een financieel direc-
teur. Hij vraagt de wethouder deze zorgen over te brengen aan het bestuur van Am-
stelwijs. Hij is tot slot benieuwd naar de voortgang van De Wending.

Anne-Mieke van der Vet maakt zich ook zorgen over de financiën. De oorzaken zijn
ziekte en vervanging, maar daar heeft elke onderwijsinstelling toch mee te maken? Het
tekort van Amstelwijs vormt een risico. Zij vraagt of het jaarverslag voortaan eerder
aangeleverd kan worden. Uit het verslag spreekt weinig ambitie. Spreekster ziet graag
een addendum met een uitsplitsing per school. Ook staat zij stil bij het aantal docenten
in en om de klas.

Ilika Polderman zou ook graag het jaarverslag eerder ontvangen. Let wel, we bespre-
ken nu het jaarverslag van 2015, terwijl 2016 ook al is afgelopen. Zij wijst op de risi-
co’s van het ziekteverzuimbeleid.

Paul Mayer merkt op dat het ziekteverzuim over het algemeen licht is gestegen, maar
fors op de beide scholen voor speciaal onderwijs en bij het bestuurskantoor. Hij vraagt
naar de oorzaken hiervan en de maatregelen die zijn of worden genomen. Is er een re-
latie met de werkdruk en de wijziging van de populatie?

Peter Veldman stelt dat de raad achter de kar aanloopt, omdat het jaarverslag 2015 nu
pas wordt besproken. Het hoge ziekteverzuim bij Amstelwijs baart hem zorgen. Welke
maatregelen worden er genomen naast het aanstellen van een verzuimcoördinator?
Hoe wordt de werkdruk beperkt? Amstelwijs geeft aan eigen risicodrager te willen wor-
den van het verzuim. Daarvoor moeten eerst de oorzaken worden onderzocht en pre-
ventieve maatregelen worden getroffen. Hij staat stil bij de forse mobiliteitskosten. Hij
ziet graag dat de bijeenkomsten tussen commissie en bestuur van Amstelwijs worden
voortgezet. Het is goed dat Amstelwijs prioriteit geeft aan kwaliteitsverbetering.

Ties Eigenhuis vindt het positief dat er een interne audit wordt ontwikkeld. Hij maakt
zich net als de SP en de PvdA zorgen over het ziekteverzuim en adviseert Amstelwijs
om geen eigen risicodrager te worden. Dat is een te groot financieel risico. Hij spreekt
van een versplintering van het ICT-onderwijs en merkt op dat Amstelwijs hiervoor sub-
sidie kan aanvragen. Ook hij vraagt aandacht voor de hoge mobiliteitskosten.

Wil Seiffers maakt zich zorgen over de toename van het verlies en het ziekteverzuim.
Was er een verbetering zichtbaar in 2016? Zij heeft geen heldere verklaring voor het
hoge verzuim gevonden. Komt er weer een presentatie van Amstelwijs voor de leden
van de commissie Burgers en samenleving?

Wethouder Maaike Veeningen herkent de zorgen die de commissieleden hebben uitge-
sproken. Zij zal die overbrengen aan het bestuur van Amstelwijs. Het bestuur van Am-
stelwijs is nu eenmaal verzelfstandigd. De bijeenkomst tussen het bestuur van Amstel-
wijs en de commissieleden wordt georganiseerd. Zij roept de commissieleden op ook
tijdens die bijeenkomst hun zorgen en vragen kenbaar te maken. De cijfers voor 2016
zijn er nog niet. De suggestie voor een tweehoofdige directie is interessant. De Wen-
ding loopt en staat hoog op de agenda. Het duurt altijd wat langer voordat het jaarver-
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slag bij de raad komt: de cijfers moeten er eerst zijn, dan is er de accountantscontrole
en wordt het jaarverslag voorgelegd aan de Raad van Toezicht. Daarna komt het ver-
slag via procedures naar de raad. Daar is tijd mee gemoeid. Het jaarverslag van 2015
is wel later dan gebruikelijk. De wens voor eerdere aanlevering zal zij doorgeven. In
2015 is er een daling in leerlingenaantallen door de komst van de School of Understan-
ding. Voor de toekomst maakt zij zich geen zorgen over de prognoses: er is eerder
sprake van een benauwende stijging van het aantal leerlingen. Dit jaar is een subsidie
toegekend aan Amstelwijs voor het ICT-onderwijs. Amstelwijs gaat er schooloverstij-
gend mee aan de slag.

De voorzitter concludeert dat het raadsvoorstel als hamerstuk aan de raad kan worden
voorgelegd ter besluitvorming.

3. Overige aangelegenheden.

3.1 Regionale aangelegenheden.

Dit agendapunt wordt niet besproken.

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter om 21:08 uur de vergadering.

Aldus vastgesteld in de commissievergadering van 8 maart 2017.

De griffier,



2 Lijst van toezeggingen 

Lijst van toezeggingen aan de commissie Burgers en samenleving 

 

 

 

Gedaan in Onderwerp Pf-houder Toezegging Aantekenin

gen college 

Deadline 

06-04-2016 Cultuuragenda 2016-2020 Wethouder 

Veeningen 

Wethouder Veeningen zegt Wil Seiffers toe om medio 

2017 te komen met een tussenrapportage, waarin de 

stand van zaken wordt toegelicht. 

  30-6-2017 

25-01-2017 Tennisvereniging Startbaan Wethouder 

Bot 

Wethouder Bot zegt toe de commissie eind februari te 
informeren over de stand van zaken over de voortgang 
van de gesprekken met LTV Startbaan over de 
verzelfstandiging/ overdacht van het beheer en 
onderhoud van het tennispark. 

 28-02-2017 

 

 

 

 

 



2.2 Beschikbaar stelling kredieten uitbreiding huisvesting scholen Karel Eykman en School of Understanding

1 Raadsvoorstel Beschikbaarstelling kredietenuitbreiding huisveting scholen Karel Eykman en School of Understanding 

 

 [3fztemq5.5erc92bb46c-aa94-40e6-8505-

c81aaa01c94b] F105/ICT 

 

 

Raadsvoorstel nr   15 Portefeuillehouder wethouder mr. M. Veeningen 

Datum B&W-besluit  14 februari 2017 

Nummer  D-2017/035376 

Voor de raadsvergadering van 

22 maart 2017 

Afdeling   Vastgoed 

Behandelend ambtenaar (voor technische vragen) 

Hans Marijt 

020 5404601 

h.marijt@amstelveen.nl 

Behandelen in de raadscommissie   Burgers en Samenleving (B&S) 

op   8 maart 2017  

 
 

Onderwerp 

Beschikbaarstelling kredieten uitbreiding huisvesting scholen Karel Eykman en School of 

Understanding.  

 
Gevraagd besluit 

1. Krediet van € 69.500,- beschikbaar te stellen voor de aanpassing van het gebouw Asserring 93-

95 (De Overloop) ten behoeve van huisvesting voor de basisschool Karel Eykman; 

2. krediet van € 62.000,- beschikbaar te stellen voor de uitbreiding van de eerste inrichting van de 

basisschool Karel Eykman; 

3. krediet van maximaal € 340.000,- beschikbaar te stellen voor de aanpassing van het gebouw 

Landtong 18 ten behoeve van huisvesting voor de basisschool School of Understanding; 

4. krediet van € 59.000,- beschikbaar te stellen voor de uitbreiding van de eerste inrichting van de 

basisschool School of Understanding; 

5. krediet van € 200.000,- beschikbaar te stellen voor de upgrading tot nieuwbouwniveau van het 

huidige gebouw van De Schakel; 

6. de hiervoor genoemde bedragen te onttrekken aan de hiervoor in de Kadernota 2017 gevormde 

reserve overige toekomstige huisvestingsvoorzieningen. 

 
 

 

WAT WILLEN WE BEREIKEN EN WAT GAAN WE DAARVOOR DOEN  

 
Wat willen we bereiken (effectindicatoren) 

Voorzien in passende huisvesting voor twee basisscholen.   

 
Wat gaan we daarvoor doen (prestatie-indicatoren) 

Bestaande gebouwen worden aangepast om deze geschikt te maken voor kwalitatief verantwoorde 

huisvesting van scholen. Tevens wordt de eerste inrichting uitgebreid.  

 
 

ACHTERGROND EN OVERWEGINGEN 

 
Programma (speerpunt) 

Programma 2; onderwijs en ontplooiing.   

 
Aanleiding 

Karel Eykmanschool en School of Understanding. 

Zowel bij de Karel Eykmanschool als bij de School of Understanding stijgt het aantal leerlingen. Dit 

maakt het noodzakelijk de reeds aanwezige huisvestingscapaciteit voor deze scholen uit te breiden.   

In het geval van de Karel Eykmanschool betreft het het tijdelijk in gebruik nemen van enige lokalen 

in het gebouw De Overloop aan de Asserring. De School of Understanding neemt in afwachting van 

de ontwikkeling van plannen voor permanente huisvesting tijdelijk het gebouw Landtong 18 in 

gebruik. 

 
Argumenten 

RAADSVOORSTEL 
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De gemeente is op grond van de onderwijswetgeving gehouden om te voorzien in de huisvesting 

van de scholen. Beide scholen hebben op korte termijn behoefte aan uitbreiding van huisvesting. In 

plaats van te investeren in (duurdere) tijdelijke huisvesting worden bestaande gebouwen tijdelijk 

ingezet om in deze ruimtebehoefte te voorzien. Dit conform hetgeen is opgenomen in de Kadernota 

2017. 

 

In het geval van de Karel Eykman is het de bedoeling dat deze school te zijner tijd geheel is 

ondergebracht in het gebouw van de Jane Addamslaan. Dit door uitplaatsing van de niet-schoolse 

voorzieningen (Kinderrijk). Eerder heeft Kinderrijk samen met Amstelwijs en Amstelland verklaard 

geen prijs te stellen op uitbreiding in De Scheg.  

 

In het geval van de School of Understanding is het plan dat permanent wordt aangebouwd bij het 

gebouw Pandora 4a-5. Dat heeft nog enige voorbereidingstijd nodig. Wij zijn voornemens u hierover 

aan het eind van dit jaar met een voorstel te benaderen.  

 

De Schakel. 

Gelijktijdig met de nieuwbouw voor Wending bij De Schakel wordt aan het gebouw van De Schakel  

komend jaar groot onderhoud uitgevoerd. Het schoolbestuur, Amstelwijs, investeert hiertoe uit 

eigen middelen een bedrag van € 0,7 miljoen.  

 

Tijdens het opstellen van het bestek en de kostenramingen is gebleken dat met relatief weinig 

meerkosten het gebouw met nieuwbouw vergelijkbare kwaliteiten op het gebied van onder meer 

binnenklimaat en duurzaamheid kan krijgen. Er zou dan naast het uitvoeren van groot onderhoud 

sprake zijn van renovatieachtige werkzaamheden. In totaal is hiermede een extra investering van 

circa € 0,4 miljoen gemoeid.  

 

In een gesprek onlangs tussen gemeente en schoolbestuur over de voortgang van de nieuwbouw 

voor Wending is dit laatste aan de orde gesteld. Amstelwijs kan uit eigen middelen circa € 0,2 

miljoen bijdragen. Dit ook zonder in de knoop te komen met het wettelijk verbod op het zelf 

investeren in onderwijshuisvesting. 

 

De Speciaal Basisonderwijs (SBO) school De Schakel vervult samen met de SBO school Wending 

een belangrijke rol binnen het Amstelveens basisonderwijs. Deze speciale scholen voor 

basisonderwijs dragen er aan bij dat zo min mogelijk kwetsbare kinderen onderwijs aan scholen 

voor speciaal onderwijs buiten Amstelveen moeten volgen. De kleinere groepen stellen ook 

bijzondere eisen aan de huisvesting. 

 

In Amstelveen is de afgelopen jaren voor vele scholen nieuwbouw tot stand gekomen. Voor een 

relatief kleine gemeentelijke bijdrage kan ook het speciaal basis onderwijs in onze gemeente de 

beschikking krijgen over huisvesting die voldoet aan de huidige inzichten voor wat betreft 

binnenklimaat en duurzaamheid.  

 

Wij menen dan ook dat hier een uitgelezen kans ligt om eveneens de huisvesting van SBO school 

De Schakel op een met de andere scholen vergelijkbaar niveau van huisvesting te brengen. 

Bijkomend voordeel is tevens dat vervangende nieuwbouw hiermede voorlopig niet meer aan de 

orde is. 

 
Kanttekeningen 

Het krediet voor de uitbreiding huisvesting van de School of Understanding is een maximum 

bedrag. Verwacht wordt dat dit bedrag toereikend is. Op dit moment zijn de resultaten van de 

aanbesteding nog niet bekend. De huisvesting dient echter vóór de aanstaande zomervakantie 

gereed te zijn. Daarom wordt nu al een werkkrediet gevraagd. 

 
Financiën 
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In de Kadernota 2017 is een reservering van € 9 miljoen opgenomen ten behoeve van toekomstige 

onderwijshuisvestingsvoorzieningen. Hiervan heeft € 4 miljoen betrekking op de huisvesting voor 

het basisonderwijs.  

 
Communicatie 

Desbetreffende schoolbesturen ontvangen een beschikking.   

 
Procedure 

De gemeente draagt na het raadsbesluit zorg voor de aanpassingen van de gebouwen. 

 
Bijlagen 

n.v.t.   

 
 

De secretaris, De voorzitter, 

 

 

 

 

drs. H.H. Winthorst mevrouw drs. M.M. van 't Veld 

 

 

 

BEHANDELING RAADSCOMMISSIE 
 

Wijziging/aanvullingen na behandeling raadscommissie 

 

 
Het voorstel aan de raad is Aanvaarde amendementen / moties 

 Ongewijzigd aanvaard 

Gewijzigd aanvaard 

Verworpen 

 

 
 

 

 

RAADSBESLUIT 
 

Besluit 

1. Krediet van € 69.500,- beschikbaar te stellen voor de aanpassing van het gebouw Asserring 93-

95 (De Overloop) ten behoeve van huisvesting voor de basisschool Karel Eykman; 

2. krediet van € 62.000,- beschikbaar te stellen voor de uitbreiding van de eerste inrichting van de 

basisschool Karel Eykman; 

3. krediet van maximaal € 340.000,- beschikbaar te stellen voor de aanpassing van het gebouw 

Landtong 18 ten behoeve van huisvesting voor de basisschool School of Understanding; 

4. krediet van € 59.000,- beschikbaar te stellen voor de uitbreiding van de eerste inrichting van de 

basisschool School of Understanding; 

5. krediet van € 200.000,- beschikbaar te stellen voor de upgrading tot nieuwbouwniveau van het 

huidige gebouw van De Schakel; 
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6. de hiervoor genoemde bedragen te onttrekken aan de hiervoor in de Kadernota 2017 gevormde 

reserve overige toekomstige huisvestingsvoorzieningen. 

 
 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 22 maart 2017. 

 

De griffier,                                                            De voorzitter, 

 

 

 

 

mr. L.A. Wieringa, wnd. mevrouw drs. M.M. van 't Veld 


	Agenda documenten
	1 Agenda Raadscommissie voor B&S 8 maart 2017 

	1.3 Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 25 januari 2017 en lijst van toezeggingen
	1 Besluitenlijst vergadering Raadscommissie B&S 25 januari 2017 
	2 Lijst van toezeggingen 

	2.2 Beschikbaar stelling kredieten uitbreiding huisvesting scholen Karel Eykman en School of Understanding
	1 Raadsvoorstel Beschikbaarstelling kredietenuitbreiding huisveting scholen Karel Eykman en School of Understanding 


